



香港中華游樂會
CHINESE RECREATION CLUB, HONG KONG

香港大坑銅鑼灣道123號
123 Tung Lo Wan Road, Tai Hang, H.K.
電話 Tel : 2577-7376
傳真 Fax : 2576-5242
網址 Website : www.crchk.org

精英球員申請表
Elite Player Application Form

個人資料/Personal particulars:

姓名/Name _____ 性別/Sex _____ 出生日期/Date of Birth _____

職業/Occupation _____ 電話/Tel. No _____ 電郵/E-mail _____

聯絡地址/Contact address _____ 身份證號碼/HKID No. _____

網球運動資歷/Experience & Qualifications in Tennis:

1. 網球香港排名/Tennis ranking in HK _____

2. 過往參加的網球比賽及成績 (如有需要, 可另紙填寫)

Past tennis competition results (use additional paper if not enough space)

3. 其他運動資歷 (如有, 請註明)/Experience & Qualifications in other sports (please specify if any):

申請條件/Enrolment Requirements:

1. 申請者年齡必須在 14 至 28 歲之間;

Applicants should be of the age between 14 to 28;

2. 須是優秀網球員;

excel in the sports of tennis;

3. 申請者必須同意能代表會方參與由香港網球總會舉辦的聯賽, 包括現行 A+組別賽事或其他同級賽事。
undertake and be able to represent the Club in Hong Kong Tennis Association's League Competitions including the Premier League (as it is currently called) or its equivalent.

申請程序/Application procedures:

1. 申請人須填妥申請表連同香港身份證副本、近照、過往比賽成績及表現紀錄證明文件副本一起遞交。
- Applicants should submit the completed application form together with a copy of his/her HKID card, a recent photo and proof of major sports awards/performance records.
2. 如下一年度精英球員有空缺，申請人會獲邀接見。接見過程可能會要求申請人參與一場或以上的球賽，向評審委員顯示其球技水平。
- Applicants will be invited to interviews when vacancies are anticipated in the coming year. This may include a game of play or more to demonstrate his exceptional abilities by interview panels of the Club.
3. 18 歲以下之申請人須有家長陪同接見。
- Applicants below 18 must be accompanied by parents for interview.
4. 申請人遞交填妥的申請表後，成功申請人會於 3 個月內收到通知。
- The successful applicants will be informed of the outcome within 3 months upon receipt of the completed application forms.
5. 本會精英球員按年度申請。
- Elite Player's application is on an annual basis.

其他規定/Other terms:

1. 獲選為精英球員期間，須按會方要求代表會方參加網球賽事；常與會員交流，以推動網球運動的發展。
Elite Players should represent the Club in league competitions during the term of appointment as Elite Players, and take part in the Tennis activities of the club to help promote tennis development.
2. 精英球員每月需交付月費 500 元。使用會所設施時按會員標準收費。所攜來賓按來賓標準收費。精英球員必須負責其使用設施的一切費用。
Monthly fee: \$500 per month which is subject to review and adjust annually. Elite Player will be responsible for all charges when they use the Club facilities, the rate is the same as members and their guest will pay the same rate as member's guest.
3. 可使用設施包括網球場、游泳池、健身室、停車場、更衣室及餐廳。除可攜來賓用膳及可帶一位來賓使用網球場外，其他設施祇限精英球員本人使用。
Elite Player can use part of Club facilities including tennis court, swimming pool, Gym room, car park, changing room & restaurants. Elite Player can bring guest to use F&B facilities as well as one guest when using tennis court; all other facilities can only be used by Elite players themselves.
4. 須遵守本會會員守則內所有規則。(初選申請人會獲派【會員守則】)
Elite Players must abide by the Club's general rules and regulations specified in the Member's Handbook (會員守則), (copies will be provided to applicants who are short listed for consideration).
5. 本會有權隨時修訂精英球員之任何條款，並有權終止未達要求或不遵守會規者之精英球員資格。
The Club reserves rights to amend any terms of Elite Player at any time and terminate the appointment of the Elite Player who has not fulfilled the requirements or violate the rules of the Club.